
PROTOKÓŁ NR 81/14

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Rewizyjnej,

które odbyło się 4 lutego 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

3. Anna Klepacz,

4. Teresa Szczepańska,

5. Maria Zielińska,

6. Adam Bierowski,

7. Roman Kołodziej,

8. Mariusz Kubiak,

9. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Krzysztof Kapała, Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby: 

10. Mirosław Górecki,

11. Andrzej Machnica,

12. Jerzy Sładczyk.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  tematu związanego z  zamiarem likwidacji  Miejskiej  Służby Ratowniczej  a  nie

Straży Pożarnej. 

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji otworzył i prowadził przew. K.B.P.iF. P. Artur Wrona.

Zgodnie  z  zaplanowanym  wcześniej  zamiarem,  poprosił  na  posiedzenie  Komendanta  Miejskiej  Straży

Pożarnej w Jeleniej Górze P. Jerzego Sładczyka.

Ad. 2  Pan Wrona spytał  P. komendanta, jak funkcjonowałaby Straż Pożarna w Kowarach gdyby

doszło w przyszłości do likwidacji MSR-u?

Komendant odpowiedział że porozumienie obecnie obowiązujące zawiera umowę czterech stron.

Jeżeli  radni  chcą  cokolwiek  zmienić,  musi  być  zapewnione  na  zmianie  trzech  ratowników,  i  miejsce  na

funkcjonowanie jednostki, wówczas jest sens utrzymania posterunku Straży Pożarnej w Kowarach.

Dalej P. Wrona stwierdził że budynek przecież przejmie miasto i straż pożarna będzie dalej istnieć.
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Państwowa  Straż  Pożarna  nie  ponosi  żadnych  kosztów  w  utrzymaniu  budynku  a  z  PSP  są:  kierowca  i

dowódca.

Radny P. Paweł Pituch oświadczył że skoro jest możliwość utrzymania bezpieczeństwa przeciwpożarowego

bez MSR-u jest spokojny.

Następnie pytano P. Komendanta o zarobki funkcjonariuszy PSP, czas pracy strażaków i inne dotyczące dane

funkcjonowania straży pożarnej.

Radny  P.  Paweł  Pituch  zadał  pytanie  czy  Komendant  zna  inne  formy  współpracy  OHP  z  samorządami

gminnymi.

P. Komendant odpowiedział że o wszystkim mówi Ustawa przeciwpożarowa.

OSP funkcjonuje z ustawą o stowarzyszeniach.

Ustawodawca przewidział jednak że wiek pracowników funkcjonariuszy straży pożarnej nie może przekroczyć

55 lat.

Kolejne spotkanie w sprawie MSR-u odbędzie się 10.II.2014 r. Radna P. Ujma powiedziała że nie jest sama w

pomyśle likwidacji MSR-u, a spadają na nią wszystkie pomówienia, więc się już nic nie będzie odzywać w

sprawie MSR-u. 

Ad. 3 W sprawach różnych radny P. Kołodziej prosił aby radni przyjrzeli się Wieloletniemu Planowi

Finansowemu, i umieścili w nim przyszłościowo środki na budowę dróg w Krzaczynie.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                           Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                                  Rewizyjnej
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